
           

Schriftelijke vragen inzake overlast door jongeren in de Vier Meren 

 
Hoofddorp, 28 maart 2025 

27 maart jl. ontving de gemeenteraad een brief van de huismeester en beveiliging van 

winkelcentrum de Vier Meren in Hoofddorp inzake overlast van rondhangende jeugd. Met 

name een groep asielzoekers werd genoemd als bron van de overlast. 

Volgens de brief zijn de overlastgevers betrokken bij diefstallen en gedragen zij zich agressief 

tegen beveiliging en personeel van het winkelcentrum. Voorts verhullen deze ‘jongeren’ hun 

identiteit met bivakmutsen, sjaals en hoodies. Dit alleen al zorgt voor een vergroot gevoel van 

onveiligheid bij winkelend publiek en het personeel. 

Ondanks meldingen en gesprekken met de gemeente, blijft een oplossing uit en dit roept bij 
onze fractie de volgende vragen op: 

• De burgemeester heeft op mondelinge vragen van de fractie HAP op donderdag 13 

maart 2025 aangegeven dat er zicht is op wie de overlastgevers zijn en wat hun 

achtergrond is. Welke concrete stappen worden ondernomen op basis van deze 

kennis? 

• Zijn er gevolgen voor jongeren die herhaaldelijk betrokken zijn bij vechtpartijen? Zo ja 

welke? 

• Straatcoaches zijn volgens de burgemeester twee keer per avond aanwezig. Worden 

er, nu deze inzet niet effectief blijkt, andere maatregelen overwogen? Zo ja, welke? 

• De burgemeester heeft aangegeven dat de overlast rondom het winkelcentrum 

prioriteit heeft voor de politie. Waaruit blijkt dit concreet en is er inmiddels extra 

politiecapaciteit vrijgemaakt om deze overlast structureel aan te pakken? Zo ja, op 

welke manier? Zo nee, waarom niet?' 

• De brief maakt melding dat de overlast niet alleen in de avonden plaats vindt maar 

‘’van vroeg in de middag tot laat in de avond’’. Waarom worden er dan niet ook in de 

middag extra straatcoaches ingezet? 

• Winkelpersoneel geeft aan zich onveilig te voelen door de aanhoudende overlast. Is 

de burgemeester hiervan op de hoogte en zo ja hoe wordt door haar de veiligheid 

van het winkelpersoneel gewaarborgd? 

• Is de burgemeester bekend met de Wet gedeeltelijk verbod gezichtsbedekkende 

kleding? Zo ja waarom wordt deze blijkbaar niet gehandhaafd? 

• Welke afspraken bestaan er met het COA om afspraken over wat te doen bij 
ongewenst gedrag van asielzoekers in de openbare ruimte? 

• Welke actie onderneemt de gemeente om daklozen in het buitengebied op te 

vangen en te verplaatsen? Zijn daar op dit moment protocollen voor? 

 

Met vriendelijke groet, 
 
Jordy Schaap  Brigitte Antolini 
Forza! Haarlemmermeer  Forum voor Democratie 

 




